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Bomvolle activiteitenkalender
Club van 100 steunt jeugd met duizenden euro’s

De Club van 100 en de KidsClub van SDV Barneveld 

hebben de krachten gebundeld. Het gevolg: nóg meer 

leuke activiteiten voor de jeugd van SDVB.

Van een Bingo, tot een gametoernooi en van een 

voetbalkamp en sinterklaasviering tot de Familiedag. 

Het seizoen is pas net begonnen, maar de activiteiten-

kalender voor de komende maanden is al goed gevuld. 

Creativiteit

Christel Versteeg en Annemarie van Bentum van de KidsClub 

zijn verantwoordelijk voor deze en vele andere leuke evene-

menten en worden hierbij ondersteund door een grote groep 

vrijwilligers. ‘Deze dames hebben de creativiteit die wij als 

mannen soms missen’, zegt Remco Krikke met een knipoog. 

Samen met Henk-Jan van Engelenhoven trekt hij sinds mei 

de kar bij de Club van 100. Eén van de eerste wapenfeiten: 

verbinding zoeken met de KidsClub. ‘De activiteiten van de 

KidsClub sluiten perfect aan bij de doelstelling van de Club 

van 100’, verklaart Remco. ‘Ons doel is om activiteiten voor 

de jeugd financieel te ondersteunen. Nu Christel en Anne-

marie tot het bestuur van de Club van 100 zijn toegetreden 

zitten we nog dichter bij het vuur. We zoeken nog een nieuw 

bestuurslid dat ook ´tussen de jeugd´ staat, bij activiteiten 

de handen uit de mouwen wil steken en aanvragen vanuit de 

vereniging wil beoordelen.´

Familiedag

De Club van 100 heeft zo´n vijftig leden die jaarlijks vijftig 

euro betalen. Ter daar de opbrengst van de oliebollenverkoop 

en andere acties bij op en je komt op een jaarlijks budget van 

zo´n 10.000 euro. Dat bedrag wordt onder meer besteed aan 

de Familiedag, het paradepaardje van de Club van 100. Bij dit 

evenement wordt jaarlijks met behulp van vrijwilligers een 

actief en gezellig programma samengesteld. Volgens Remco 

blijven er echter nog genoeg euro´s over om de KidsClub te 

ondersteunen en andere aanvragen voor de jeugd te honore-

ren. ´We dragen bij aan brede initiatieven die de gehele jeugd 

of leeftijdsgroepen bereiken en geven uit principe geen geld 

aan individuele teams.´

Meer informatie via 

www.sdvb.nl/club/club-van-100

www.facebook.com/SDVBClubvan100

En voor de KidsClub via: 

www.facebook.com/kidsclubsdvb
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OM DEZE LEUKE ACTIVITEITEN 

MOGELIJK TE MAKEN 

KUNNEN WE NIET 

ZONDER SPONSORS 

EN VRIJWILLIGERS!

KUNT U ONS HELPEN?

STUUR EEN MAIL NAAR

KIDSCLUB@SDVB.NL 

vrij. 19 oktober FIFA 1 9  toernooi  
 game avond voor jeugleden  

vrij. 2 november oliebollenverkoop  
 huis aan huis verkoop van oliebollen van Bakker van der Veer

wo. 21 november het Sinterklaasfeest 
 Feestmiddag voor de jongste jeugd tot en met 7 jaar (tt en O8)

do. 3 en vrij. 4 januari  nieuwjaarstoernooi  
 Locatie Veluwehal, voor alle jeugdleden

vrij. 25 januari  bingo  
 avond vol verrassingen en prijzen!  
 (09-010-011-012-013)

vrij. 22 maart uurtje frituurtje + rommelpot  
 samen snacken & potje voetballen (o14, O15, o16, 017, 018, o19)

wo. 17 april   spelmiddag & Eieren zoeken  
Spelmiddag, wie vindt het gouden ei? (tt-08-09) 

juni exacte datum volgt kamp  
 avond en nacht vol spelactiviteiten (O10, O11, O12 en O13)

juni exacte datum volgt familiedag  
 feestelijke afsluiting van het seizoen, voor de hele familie!

alle activiteiten 
zijn gratis! 

Graag tot dan!
Sportieve groet van 
de SDVB KIDSCLUB
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en alleen voor SDVB jeugdleden
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DBA advies, al 
25 jaar trotse 
sponsor van 
SDVB
‘Als Barnevelder en Barnevelds bedrijf heb je min of meer 

de plicht je maatschappelijke betrokkenheid te tonen. 

Sponsoring is één van de mogelijkheden om dit te doen.’ Aan 

het woord is Gerben van Ginkel, mede-eigenaar van fi nancieel 

advieskantoor DBA advies. Gerben z’n SDVB-roots gaven DBA 

advies in 1993 de eerste aanzet tot het fi nancieel ondersteunen 

van de club. Inmiddels mag het bedrijf zich al 25 jaar lang 

trotse sponsor van SDV Barneveld noemen. Op de velden is de 

vroeger zo fanatieke voetballer minder vaak te vinden, maar 

het sponsoren van de club doet hij nog altijd vol overtuiging. 

De evenementen van Business Club SDV Barneveld bezoekt 

Gerben graag. ‘De bijeenkomsten zijn waardevol en 

afwisselend en de frequentie is wat ons betreft oké.’ 

Onafhankelijk

Verzekeringen, hypotheken en bankzaken. Dat zijn de drie 

disciplines waarin DBA haar relaties optimaal wil bedienen 

en adviseren. Samen met RegioBank heeft het kantoor alle 

kennis in huis om particulieren en zakelijke relaties van advies 

te voorzien. ‘Door onze omvang hebben we, naast allround 

medewerkers, specialisten in dienst die in staat zijn onze 

relaties te adviseren en te begeleiden in meer ingewikkelde 

zaken. Zeker bij het afsluiten van een hypotheek is het een pré 

dat wij een team van adviseurs hebben, dat in staat is de meest 

complexe zaken te behandelen en onder te brengen bij één 

van de vele geldverstrekkers waarmee wij samenwerken. Wij 

zijn dan ook echt onafhankelijk in het maken van onze keuzes 

en dat komt het advies alleen maar ten goede.’ 

Kernwaarden

Gerben van Ginkel en zijn compagnon Roel de Jong hechten veel 

waarde aan de kernwaarden van hun bedrijf:  betrokken, veelzijdig 

en vertrouwd.  ‘Deze kernwaarden vormen het uitgangspunt voor 

onze werkwijze. Gevolgen hiervan zijn bijvoorbeeld ons streven 

naar lange termijnadviezen en -relaties en onze samenwerking 

met bijna alle verzekeringsmaatschappijen en banken in 

Nederland. Maar ook de maatschappelijke betrokkenheid 

past precies in onze gedachte.’ Een gedachte die al sinds de 

oprichting leidend is voor het bedrijf. DBA advies maakt al 78 jaar 

deel uit van de Barneveldse samenleving. Wie even rekent, weet 

dan dat het advieskantoor zijn oorsprong vindt aan het begin van 

de Tweede Wereldoorlog. Een onzekere tijd, waarin veel vraag 

was naar allrisk verzekeringspolissen. De heer De Boer startte  

toen verzekeringskantoor B. de Boer’s Assurantiebedrijf en legde 

hiermee de basis voor DBA advies. De diensten werden in de 

loop der jaren uitgebreid met hypotheken en bankzaken en een 

tweede vestiging werd geopend in Lunteren, maar wat gelijk is 

gebleven, zijn de drie kernwaarden die nog altijd kenmerkend 

zijn voor de dienstverlening van DBA advies.

‘Klanten, particulieren en 
bedrijven, die op zoek zijn 

naar een allround fi nanciële 
dienstverlener en die kwalitatieve 

dienstverlening kunnen 
waarderen, zijn bij DBA advies

aan het goede adres’ 

Ook meer uit uw 
zakelijk netwerk 
halen? 
Kijk voor meer 
informatie en lid
worden op sdvbc.nl  

Onze klanten kiezen
voor persoonlijk contact

én online bankieren.

*U hebt de keuze uit een cadeaubon van Bloemen Herman Kloezeman, Grandcafé Kuhlman, 
Rijnders Sport of Expert Barneveld. Vraag ons naar de voorwaarden.

Word ook klant en 
ontvang een 

cadeaubon van € 25 
van één van de 
deelnemende 

winkels.*

DBA advies Verzekeringen | Hypotheken | 
Bankzaken
Amersfoortsestraat 25
3772 CE Barneveld
T 0342-404180
E bankzaken@dba-advies.nl
I www.dba-advies.nl

Taleninstituut Quality Communication BV • Pascalstraat 20 • 3771 RT Barneveld 
T (0342) 422866 • info@qualitycommunication.nl

Spreekt u dezelfde 
taal als uw klant?

TEST 

UW TAAL
BEL 0342-

422866

Ontdek de spraakmakende taaltrainingen van Quality 
Communication! U spreekt voortaan dezelfde taal als uw 
klant. Op een representatief niveau en dus professioneel 
en e� ectief. Kies voor een maatwerktraining in één van de 
Europese talen. Uw training wordt afgestemd op uw werk-
zaamheden en vakgebied. Bel voor een vrijblijvende intake 
en taaltest (0342) 422866.

STAERK door 
vriendschap Barneveld



www.ARGOSBARNEVELD.nl


